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Jeszcze ponad tydzień został do derbów Rzymu, a całe miasto żyje już

tylko oczekiwaniem na ten niezwykły mecz. Także w Trigorii czuje się już

napięcie przed spotkaniem z Lazio, na które szczególnie może czekają

gracze, którzy w derbach wiecznego miasta zagrają po raz pierwszy.

 

„Bośniackie derby” bardzo podobają się Miralemowi Pjanicowi. Niemogę się

doczekać starcia z Lazio i z moim przyjacielem Lulicem. Pomocnik Romy rzuca

wyzwanie koledze z reprezentacji przed swoim pierwszym występem w meczu z

lokalnym rywalem. Na pewno będzie to wielki mecz. Ludzie tutaj szaleją na punkcie

derbów. Poznałem już kibiców Lazio i Romy w ciągu tych kilku miesięcy i wszystko

zrozumiałem… Zrozumiał już, że przegranie tego meczu znaczyłoby, że trzeba

będzie na nowo walczyć o odzyskanie zaufania kibiców. Roma jest jak wielka

rodzina. Bardzo podoba mi się nasz styl gry. Jest ofensywny i idealnie pasuje do

mojego charakteru. Do tego mamy dwóch prawdziwych mistrzów, Tottiego i De

Rossiego.

Jego zdanie podziela Jose Angel, który – podczas gdy Pjanic czeka na Lazio na

zgrupowaniu reprezentacyjnym z Lulicem – niecierpliwie trenuje w Trigorii. Nie

mogę się doczekać derbów. Zagramy najlepiej jak się da, choć zmierzymy się z

trudnym przeciwnikiem. Jeśli będziemy stąpać twardo po ziemi, to mamy potencjał,

żeby zajść daleko.

Dobre informacje napływają z Trigorii w sprawie Tottiego. Wczoraj wieczorem

zawodnik przeszedł badania w Villa Stuart i okazało się, że uraz jest już w 50%

zaleczony. We wtorek poddany zostanie kolejnej kontroli, po zdecyduje o tym, czy

kapitan będzie mógł wrócić do treningów z kolegami. Szanse na występ kapitana w

derby rosną.

Na derby czeka z niecierpliwością także Tom DiBendetto, który na konferencji w

Londynie mówił: To szczególny mecz. Ostatnio Sabatini mnie zapytał, czy

rozumiem, czym są naprawdę derby i do czego można je porównać. Powiedziałem,

że myślę, że są podobne do bitwy. Myślę, że to mecz między dwoma zespołami,

które dobrze spisują się w tym sezonie. Mamy nadzieję na wygraną, ale wiem, że

obie drużyny dadzą z siebie wszystko, żeby zwyciężyć.

O zdanie na temat derbów i osiągnięć Luisa Enrique został zapytany także były

szkoleniowiec Romy, Luciano Spalletti: Luis Enrique próbuje sprawić, żeby Roma

naprawdę grała piłką, do czego zespół już się przyzwyczaił. De Rossi powiedział, że

ma ze mną wiele wspólnego? Miło mi słyszeć coś takiego. Gwarancją dobrej pracy

Luisa Enrique są słowa piłkarzy na jego temat. Wszyscy są gotowi pomóc mu i to

jest bardzo ważne. Potrzeba jednak dużo cierpliwości, musi poznać włoską piłkę i

nowe środowisko. Bardzo ważne będą derby. Jeśli wygra, to wszystko będzie

łatwiejsze, ponieważ to mecz bardzo przeżywany w Rzymie.
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